
 

 

Referat FAU- møte for Atrå barne- og ungdomsskole m/ avd. Hovin 

 

Tid:   27/10-22  kl. 18.00  - 19.00  

Sted: rom K/H innerst  

Tilstede: 

Klassetrinn Navn Telefon 
   
FAU leder Anita S Riggenholt 95256605 
   

1. klasse Hanne Margit M-Kværner  93417572 

 Hannah Eline Jøines 40285185 
   

2. klasse Trine  Hovinbøle Seim 41289654 

 Runar Jensvold 92481147 
   
3.  klasse Heidi Sætre Stegarud 47359404 

 Hege Bugge 97722822 
   

4. klasse Evelin Ausland Andersen 95745504 

 Bjørn Ove Kjennevold 92267879 
   

5. klasse Anne Lise Morken Lurås 93088584 

 Herbjørn Bakka 90651353 
   

6. klasse Gunn Heidi Asland 47397618 

 Grethe Sæther 91550598 
   

7. klasse Ågot Iversen 41683512 

 Marit Bøen Kleivan 95991249 
   

8. klasse Elin Kittelsen 95248584 

(vara) Ellen Kristine Aksvik 40238536 
   
   

9. klasse Mikkel Edvardsen 90840162 

(vara) Knut Auran 90770349 
   

10. klasse Marit Hernes 91552415 

 Lena Kjus 90087071 
   

SFO   
   

Hovin Ly Kattai Eira 96045414 

 Margita Nasslander Jansson 41382869 

Grønn: Meldt forfall, Gul: tilstede 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Agenda:  

1. Velkommen! Kort om FAU, SU og SMU v/rektor  

2.  Valg av leder, nestleder i FAU  

3. FUG – storforeldremøte, tanker og evaluering 

4.  Skoleskyss, info fra møte mellom fylket, aktører og skolen. Erfaringer så langt? 

5. Møteplan 

6.  Eventuelt-saker 

 

Leder Anita Staver Riggenholt ledet møtet, og det var enighet om å endre på rekkefølgen av agenda.  

FAU/SU/SMU – presentasjon PP: 

Presentasjon ligger vedlagt  

Skoleskyss: 

I etterkant av møte med fylket, aktørene, skole og kommune så har det blitt tatt opp ulike 

problemstilling. Oppsummert var det klart at elever som hadde vedtak om skyss skulle ha skyss, 

andre elever må ta rutebuss. Slik som bussen fra riksveien som går etter skoleskyssen.  

Det ble også ønskelig at skolen(foresatte) kom med konkrete tilbakemeldinger, dersom elever må stå 

eller være usikret i buss/taxi. 

Gir god effekt om det kommer en ny melding ut på Transponder fra skolen. 

Hatt to tilfeller av at de må stå på buss, rett etter skolestart. Etter det har ikke hverken skole eller 

FAU-leder hørt noe.  

Utfordring er for de som bor der hvor det ikke går rutebuss, det er vanskelig å ha med venner på 

besøk når sjåfør ikke får lov å ha med andre elever enn de med skoleskyss.  

 

FUG- Storforeldemøte: 

Viktig tema, inkludere alle. Bevare og holde fokus på det som er bra.  

Fokuset med å invitere seg inn som foreldre, hjelpe til og bidra ble litt borte, men de lovet å ta dette 

med i foredrag til andre foreldre.  

Godt å vite at det er mulig å bidra med å lage til mat, klasse og aktivitet. 

Ideer som kom opp:  

Kantina: Kan foresatte bidra inn, Kan vi finne en plass til foreldrene inn i selve skolen.  

Vanskelig å bidra, når en ikke vet det er mulig.  

Det er ønskelig med uformelle møteplasser, mer tid uten agenda etter foreldremøte, der en sitter 

med kaffekopp og kake og snakker sammen og blir kjent med hverandre.  

Hatt klasserommet som arena, og tar tak i det elever har hatt arbeider.  

Elevene viser hva de har jobbet med, forklarer.  

Rutiner som tidligere har vært etablert og mulig glemt i løpet av pandemien: 

Klassekontakt bidrar til ett eller to sosiale treff med elevene, foresatte med invitasjon til 

kontaktlærere.  

Kan skolen ha flere «åpen skole» - der det er mulig å komme. Det passer ikke alle, noen er opptatt på 

jobb. Hva med arrangement på Kveldstid?  



 

 

Viktig å se om vi kan lage rutiner, slik at det ikke blir opp til den enkelte klasse, lærer om det blir 

samlinger eller ikke.  

Tips: Noen klasser har egne grupper på messenger, der de har rutiner for å si ifra om noen skal delta 

på arrangementer som skjer. Eks. helgens Minihween-arrangement.  

Ikke alle er på sosiale kanaler, da kan skolen formidle via kontaktlærer ut på transponder til resten av 

klassen. Dessverre ikke mulig å gi foresatte tilgang, eller lage egne undergrupper pga GDPR-

bestemmelser.  

Valg:  

Følgende ble valgt ved akklamasjon: 

Leder FAU 2022/2023:  

Anita Staver Riggenholt 

Nestleder FAU 2022/2023:  

Ly Kattai Eira 

Møteplan: 

Det ble bestemt at det ikke avholdes flere FAU-møter før nyttår.  

Det legges opp til ett møte med SU/SMU før skoleslutt.  

 

Eventuelt:  

Turpenger/salg: 

Utdeling av ting som skal selges, gir en del etiske dilemma og praktiske utfordringer. 

Bakgrunnen er at skolens turer skal være etter gratisprinsipp, som betyr at en ikke kan ha innsamling 

av penger i forma av fast sparing etc. 

Ikke alle har råd til å legge ut for sokker/dopapir etc, derfor bør heller klassekasse benyttes. I tillegg 

kan det være utfordrende å selge dersom en ikke har et nettverk, sertifikat osv.  

Forslag som kom frem: 

- klassens elever selger sammen med foresatte 

- klassekassa kan brukes til å kjøpe inn på vegne av gruppa og ikke den enkelte foresatte 

- avgrense «kjøp og salg» til 8, 9, og 10. klasse.  

- Tenke å senke ambisjonen på selve avslutningsturen, som er basert på historikk og et gammelt 

vedtak (Jørn sjekker opp vedtaket)   

- Kan klasser bidra inn til 17. mai? Kan bli vanskelig da foresatte også deltar på arrangement i 

hjembygder. Kan deler av overskudd eller loddsalg tilfalle et trinn med tanke på inntekter til turen?  

 

Ball og kjøpepress: 

Det kommer til stadighet frem at flere bruker mye penger på kjoler og frisyre til skoleballet. Det er 

også en ikke-uttalt regel om hvilken type kjole som er godtatt på ulike trinn.  

Foreldre, skole og elever må jobbe for å redusere dette fokuset sammen. Det viktigste er å møtes og 

ha en god og inkluderende feiring sammen. Dette tas opp i elevrådet og med klassene på 

ungdomstrinnet. Saken bør også løftes opp i SU/SMU-utvalget og er i aller høyeste grad aktuelt med 

tanke på tiden vi nå er inne i.  

Faner:  

Skolen har ikke egne faner til klassene. Kan skolen gjøre noe ut av dette, det er ønskelig med en fane 

per klasse. Jørn sjekker opp mulighet for dette. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


